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      416מס'  פרוטוקול ועד מקומי 
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רפי תדהר,  ,  גיא זקר  שלומי לוי, איציק סלובודיאנסקי,    ,אלון בלחסן  : אליעזר לנדסמן ,נוכחים 

 טל בר אור. גל  עיטם ,יעל יעקב, אלון עזרא,  שלומי יהודה,, אבי אטיאס 

 

 אליעזר מעדכן   : עדכונים 

  

 :  מנוי חבר וועד חדש  .1

 אלון עזרא הצטרף כחבר וועד. ברוך הבא ובהצלחה. 

   מזכירת מושב חדשה: .2

תהליך מיון נבחרה טל בר אור כמזכירת המושב. המכרז  לאחר 
מועמדות. אנו מברכים את   5וטל נבחרה מתוך  11.12.22נסגר ב 

 בהצלחה.  ומאחלים להטל על הצטרפותה 

 מצבת כוח האדם במזכירות:   .3
אלה שלווין מזכירת הגבייה עוזבת בעוד שבוע. בימים אלו אנו 

בחר ממלאת מקום. אנו מאחלים לאלה בהצלחה תימראיינים ו
 בהמשך הדרך.  

 
 גני משחקים:   .4

לא השתנה דבר בנושא מישיבת הוועד האחרונה . אין כרגע  
אישור לפתוח את הגנים. א.ד. יכולים לדאוג לנו לתקן בתשלום 

 ויש אישור לשלם להם עבור תקן מכון התקנים והנושא בטיפול. 

 
 

 

 

 

 



 צהרון:   . 5     

 זהו מצוינתבשורה זו  – הצהרון עבר לגן רקפתשמחים לעדכן כי 
 מקום טוב יותר מהקודם.  

 
 בית העלמין:   .5

אליעזר מבקש מאלון בלחסן ומאיציק סלבודנסקי לקדם את 
 הנושא מול המועצה.  

 
 כניסות למושב:   .6

 מקדם את הנושא. שלומי יהודה 
 

 :  תרבות  .7
 יום חמישי הקרוב יש אירוע סטנד אפ, מסיבת סוף שנה. 

 
 גיא זקר משתף באירועי חנוכה. היו מוצלחים מאוד.  

 
 

 :  2023ואת בקשותיהם ל   2022הועדות מציגות את הנעשה ב  
 

 ועדת גמלאים 
 

 אנו שמחים לראות את הפעילות של ועדת הגמלאים. אליעזר: 
עבור הגיל השלישי. בנושא הזה לפני חודש וחצי הייתה בקשה למקום  

המועצה יכולה לפנות למשרד הרווחה ונעשה את זה ברמה מועצתית 
 ל קורא.ודרך ק

לכולם שזה דבר חשוב ומי שמוביל את התהליך   יםהייתה תמימות דע
 מטעם הוועד זה גיא. 

 
 התקציב הנדרש.פעילותה ואת את הועדה מציגה 

ר וש יגודה כרגע מוגדר אמיידע שבתב"ע המוגשת דרך הא  -אלון בלחסן
 .3לבית הגיל ה

אנו גאים בקהילה של גמלאי המושב, ותפקידנו לתת לכם את כל : אליעזר
 המשאבים שצריך. 

שלא יהיו אנשים שירצו לצאת לטיולים/ הצגות ולא יוכלו  לוודאחשוב לנו 
 פתרונות וחלופות. ב אנחנו פה לסייע  מכל סיבה שהיא לצאת

 
 
 



 
 בטחון 

 
 . התקציב הנדרשפעילות הוועדה ואת קרלוס מציג את 

 
הוא זה כי יהודה יעבור את ההדרכה רק רפי: לגבי הרחפן נכון יותר שלא 

 שצריך תגבור מהרחפן. 
 מענה לעניין הרחפן.  ןשייתמציע לפנות למישהו אחר 

 אלון: מציע שיהיו מספר מפעילים לרחפן. 
 שעושים עבודתם נאמנה. זכינו בכם. אליעזר: תודה לך ולכל המתמידים 

 . מצוינים של המוקדן לילה והרחפנים הרעיונות 
 

 צוות צח"י 
 צריך לקפוץ מדרגה בנושא הזה.

 הנושא של הציוד אשר יש ברכב בטחון, לא מספיק מיודע לתושבים. : רפי
 זה צריך להיות בתוך ההודעות השוטפות שיוצאות לתושבים. 

 
 תרבות 

 התקציב הנדרש. שגית מציגה את 
אחרי המופע של קרן פלס שעלה קצת יותר מהמתוכנן, קיצצנו במסיבת  

 סוף שנה בכדי לעמוד בתקציב. 
 הגדול מופע 

 הועד יחליט בסמוך למופע מה תהיה עלות הכרטיס.
₪ בעבור האירוע והשאר  50,000 -ב  תרבות תתוקצב תשוועדהוחלט 

 להחלטת הועד בין גביה מתושבים לבין תשלום הועד. 
וכל הכבוד גם על הפקת   כל הכבוד לכם על הפעילות המבורכת: אליעזר

 הלקחים.
 אירועי הבירה זה קונספט מהמם.

פרסום לתושבים צריך לשים לב באיזה דרכים או  דגש על ת יש לת
 עדכן את התושבים. בכדי טיימינג אחר לעשות פרסום 

 
 ועדת פרט 

 יעל מציגה את התקציב הנדרש. 
עוזרת לפרויקט  . יעל כרגע מאווררים ותנורים חשובים מאוד  -הציוד 

 לתאורת חירום. דואגים להם  -מרותקי בית
עבדה מאוד קשה ונתנה מעצמה  אליעזר: במהלך הקורונה ועדת פרט 

 המון. פעילות מבורכת.  חשוב לשמר את הפעילות הזו.
 
 
 



 
 ועדת קהילה 

 
 הנדרש. קציבהתפעילות הוועדה ואת  גיא מציג את 

 פתחנו גם ספריה קהילתית שעובדת מאוד יפה. 
 

קיבלנו החלטה לייצר סדר בהתנהלות בית הכנסת על ידי כך  : אליעזר
 מטעם הוועד. בית כנסת  שנייצר ועד

לי את כל הפרטים ותקציב בית  עבירוהמעדכן שחברי בית הכנסת 
 קיבלתי דוח מסודר. ו הכנסת

אלון עזרא ואלון   מטעם הוועד,  יהיה ועד בית כנסת שבו יהיו חברים
 חשבון בנק מסודר. ויהיה  ביחד עם נציגים מבית הכנסת בלחסן
לוועד. מבחינת   ידווח ובסוף שנה  ל בצורה מסודרתואת הכנמסד אנחנו 

 התקציב יוקצב סכום זהה לשנה שעברה.
 

 פני המושב   ועדת חזות 
 מציג את התקציב הנדרש. בלחסן אלון 

ברמה  צריך לבדוק איך עושים בקרה יותר צמודה למה שמתנהל 
 החודשית. 

ככל שנתכנן את השנה ברזולוציה גבוהה ככה יהיו פחות   -אליעזר
 בלת"מים. 

 זה הזמן כרגע לחשוב ולתכנן היטב את שנה הבאה.
מאוד קשה לתכנן תקציב הרמטי. חשוב לתת קצת מרווח  -אלון עזרא

 נשימה  בתקציב. 
 
  

 2023תכנית עבודה  
 במהלך חודש ינואר נפגש שוב ונתכנס להחלטות ואישור התקציב.   

 



 

 

 רשמה: 

 טל בר אור

יו"ר ועדת כספים ,   – החלטה להצבעה:  מנוי חבר וועד חדש אלון עזרא 
 גל עיטם ממלאת מקום יו"ר ועדת כספים. 

 
 שנים כגזבר הועד.  4אליעזר: מודה לשלומי על 

 תודה לאלון עזרא שקיבל על עצמו את התפקיד.
 רואת חשבון ועשתה רבות בפעילות הועד בתחום הזה. גל היא 

 
 אלון יחליף את שלומי כמורשה חתימה.

 
שנים עוזב את התפקיד,   4אבי אטיאס: מבקש להבין מדוע שלומי אחרי 

 ומדוע הבחירה באלון עזרא כחבר ועד חדש בתחום הזה.
חשבנו שאלון יחד עם גל יהיו המענה המדויק והטוב ביותר, וגל  -אליעזר

 הגיעה עם המון ניסיון בתחום ובייחד ינהלו את הפעילות הכספית בוועד. 
 
 
 

 הצבעה 
 

רפי תדהר,   בעד: 
אליעזר לנדסמן, 
אלון בלחסן, גיא  
זקר, יעל יעקב, 

 שלומי יהודה
 אבי אטיאס  נגד: 

שלומי לא משתתף  
 בהצבעה. 

  מאושר  : החלטה 
 . קולות   ברוב 

 

 

 

 : בלחסן   אלון נוסף   מה י חת   מורשה  אישור   להחלטה   הצבעה 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

אליעזר   בעד: 
לנדסמן, אלון עזרא, 

שלומי יהודה, רפי 
תדהר, אבי אטיאס,  

 גיא זקר 
שלומי לוי,  יעל   נגד: 

 יעקב
  מאושר :  החלטה 

 . קולות   ברוב 
 

 
 

 
 : אישור שכר המזכירה     : להחלטה   הצבעה 

  פה   אושר  : החלטה 
 . אחד 

 


